

卫理公会以萨迦守望者 13-19/05/2021

五月第二个星期的祷告事项

一、家庭

经文：以弗所书第五章 22 你们作妻子的，当顺服自己的丈夫，如同顺服主。23 因为丈夫是妻子的头，如同基督是教会的头，他又是教会全体的救主。24 教会怎样顺服基督，妻子也要怎样凡事顺服丈夫。25 你们作丈夫的，要爱你们的妻子，正如基督爱教会，为教会舍己。26 要用水藉着道把教会洗净，成为圣洁，27 可以献给自己，作个荣耀的教会，毫无玷污、皱纹等类的病，乃是圣洁没有瑕疵的。28 丈夫也当照样爱妻子，如同爱自己的身子，爱妻子便是爱自己了。29 从来没有人恨恶自己的身子，总是保养顾惜，正像基督待教会一样，30 因我们是他身上的肢体（有古卷在此有“就是他的骨、他的肉”）。31 为这个缘故，人要离开父母，与妻子连合，二人成为一体。32 这是极大的奥秘，但我是指着基督和教会说的。33 然而你们各人都当爱妻子，如同爱自己一样；妻子也当敬重她的丈夫。

1. 丈夫

- 愿上帝带领丈夫有智慧作一家之主，建立一个合神心意的家庭。
- 祈求上帝带领他们晓得如何按照圣经的教导疼爱的自己妻子。
- 为着妈宝的丈夫祷告，祈求上帝使他们晓得自己要如何依靠和寻求上帝来经营着自己的婚姻。

2. 妻子

- 祈求上帝教导每一位妻子晓得如在主里顺服自己的丈夫。
- 愿神赐给她们晓得如何协助丈夫来经营一个合神心意的家庭。
- 新一代妻子对于丈夫的要求有正确的观念，而整个观念必须建立于圣经的教导，不是世俗的观念。

二、教会

1. 愿上帝引导教会在一切事工上建立于圣经的理念，来进行每一个的计划，以致计划不会成为教会的消费观。
2. 为着会督刘会明牧师祷告，愿上帝带领他有远见看到神在我们的卫理公会的计划。更愿上帝保守带领他的心，使他的心常常以上帝的心为念。也祈求上帝看顾保守会督娘谢云云师母，使她靠着上帝赐给她智慧晓得如何在每一件事上成为会督最好的帮助者。同时，为着会督三个孩子祷告，愿他们不断经历和越来越明白上帝的爱。

三、国家

1. 为着我国人民祷告，愿上帝帮助我国国民能够享受自己是马来西亚一份子。
2. 祈求上帝赐给我国的教育部晓得如何拟定我国的教育水平，以致下一代的栋梁有智慧帮助国家的发展。
3. 国家领袖祷告，愿他们常常想到人民的需要，体恤民心，以人民福利为前提，来计划国家未来的发展。

四、世界

1. 为着印度人民的救恩祷告，祈求上帝使他们明白到耶稣基督牺牲的爱，使他们能够在自己的信仰中被解放。同时，祈求上帝使他们能够以理性和医疗的角度明白群聚带给疫情的严重性，愿意与政府配合来控制疫情的爆发
2. 为着缅甸的局势祷告，祈求上帝带领缅甸的军方愿意放下自我主观的观念，接受民主的请求。同时，也为着民主运动能够有智慧来跟军方谈判，使缅甸的局面可以被缓和。也纪念到被军方给逮捕和扣留的儿童和年轻人（大部分是男生），愿神派天使保护他们的安全。

Issachar Watchmen Methodist (IWM) 13-19/05/2021

Prayer items 2nd week of May

I. Family

Ephesians 5

22 Wives, submit yourselves to your own husbands as you do to the Lord.

23 For the husband is the head of the wife as Christ is the head of the church, his body, of which he is the Saviour.

24 Now as the church submits to Christ, so also wives should submit to their husbands in everything.

25 Husbands, love your wives, just as Christ loved the church and gave himself up for her
26 to make her holy, cleansing her by the washing with water through the word,

27 and to present her to himself as a radiant church, without stain or wrinkle or any other blemish, but holy and blameless.

28 In this same way, husbands ought to love their wives as their own bodies. He who loves his wife loves himself.

29 After all, no one ever hated their own body, but they feed and care for their body, just as Christ does the church—

30 for we are members of his body.

31 “For this reason a man will leave his father and mother and be united to his wife, and the two will become one flesh.”

32 This is a profound mystery—but I am talking about Christ and the church.

33 However, each one of you also must love his wife as he loves himself, and the wife must respect her husband.

1. Husband

- May God lead husbands to be wise as the head of the family and build a family that conforms to God's heart.
- Pray that God will guide them to love their wives in accordance with the Bible teachings.
- Pray for Mama Boy's type of husbands and pray for God's mercy to let them know how they could rely on and seek God's help to manage their marriages.

2. Wife

- Ask that God would guide every wife to know how to submit to her husband in the Lord.
- May God give them know how to assist their husbands in running a family that conforms to God's heart.
- Help the new generation wives has a correct concept of what the husband wants, and the whole concept must be based on the Bible teachings, not a secular concept.

II. Church

1. May God guide the church to build on the concept of the Bible in all its ministries, to carry out every plan, so that the plan will not become the church's view of consumption.
2. Pray for Reverend Lau Hui Ming, the Bishop, and may God grant him vision to understand God's plan in our Methodist Church. Ask that God would keep and guide him, so that his heart will always follow the heart of God. Also pray that God will take care of the Bishop's Mrs, Sia, so that she can rely on God for wisdom to know how to become the best helper of her other half in every undertaking. At the same time, pray for their three lovely children. May they continue to experience and understand God's abundant love.

III. Country/Nation

1. Pray for our citizens. Ask that God would help each and every one to enjoy being a part of Malaysia.
2. Pray that God would provide the Ministry Education Department of our country know how to set the education level of our country to a fair standard so that the next generation of pillars would have the wisdom to help the country to develop.
3. For the leaders of this country, pray that they would always think of the needs of the people, be sympathetic to the people, and plan the future development of the country with the people's welfare in mind.

IV. World

1. Pray for the salvation of the Indians and pray that God would help them understand the sacrificial love of Jesus Christ so that they could be liberated from their faith. Also, pray that God would enable them to understand the severity of the pandemic brought by clusters from a rational and medical perspective, and be willing to cooperate with their government to control the outbreak.
2. Pray for the situation in Burma, and pray that God would lead the Burmese military to let go of self-subjective concepts and accept the request of democracy. At the same time, it is also for the pro-democracy movement to have the wisdom to negotiate with the military so that the situation in Myanmar could be eased. It also commemorates the children and young people (mostly boys) arrested and detained by the military. May God send angels to protect their safety.

Isakhar Pengawal Methodist 13-19/05/2021

Doa minggu kedua Mei

I.Keluarga

Efesus 5:

22 Isteri, tunduklah kepada suamimu seperti kepada Tuhan. 23 Kerana suami adalah kepala kepada isteri sebagaimana Kristus kepada jemaah dan Penyelamat tubuh itu. 24 Oleh itu, sebagaimana jemaah tunduk kepada Kristus, begitulah juga isteri terhadap suaminya dalam segala hal. 25 Suami, kasihilah isterimu, sebagaimana Kristus mengasihi jemaah dan menyerahkan diri-Nya untuk jemaah. 26 Dengan demikian, Dia dapat menyucikan dan membersihkan jemaah dengan air melalui firman, 27 dan menghadapkannya kepada diri-Nya sebagai jemaah yang mulia, tanpa cela atau kerut, tetapi suci dan tidak bercela. 28 Demikian juga, suami harus mengasihi isterinya seperti tubuhnya, lelaki yang mengasihi isterinya itu mengasihi dirinya sendiri. 29 Tiada sesiapa pun pernah membenci tubuhnya, tetapi memeliha dan menyayanginya, seperti yang dilakukan oleh Kristus kepada jemaah 30 kerana kita adalah anggota tubuh-Nya. 31 “Oleh sebab itu, seorang lelaki meninggalkan ibu bapanya dan bersatu dengan isterinya, lalu mereka berdua menjadi satu.” 32 Ini adalah suatu rahsia besar – tetapi aku bercakap tentang Kristus dan jemaah. 33 Walau bagaimanapun, setiap orang daripada kamu hendaklah mengasihi isterinya seperti dirinya sendiri, dan isteri hendaklah menghormati suaminya.

1. Suami

- Semoga Tuhan memimpin suami mempunyai kebijaksanaan untuk menjadi ketua keluarga dan membina keluarga yang sesuai dengan hati Tuhan
- Berdoalah agar Tuhan memimpin mereka untuk mengasihi isteri mereka sesuai dengan ajaran Alkitab
- Berdoalah untuk anak lelaki mak yang manja, belum cukup matang (tertunjuk kepada anak yang sudah dewasa dan berkeluarga tetapi akalnya belum berdikari / tidak mempunyai pendirian diri) dan doakan agar Tuhan memberitahu mereka untuk bergantung dan mencari Tuhan dalam menguruskan perkahwinan mereka.

2. Isteri

- Berdoa agar Tuhan mengajar setiap isteri untuk mentaati suaminya dalam Tuhan
- Semoga Tuhan membimbing mereka untuk menolong suami mereka dalam menguruskan keluarga sesuai dengan hati Tuhan
- Isteri generasi baru ini mempunyai konsep yang betul terhadap suami, konsep tersebut mesti berdasarkan pengajaran Alkitab bukannya konsep secular

II.Gereja

1. Semoga Tuhan membimbing gereja melaksanakan setiap perancangan berdasarkan konsep Alkitab agar perancangan tidak menjadi konsep penggunaan gereja.
2. Berdoa untuk Bishop Lau Hui Ming, semoga Tuhan menuntunnya untuk memiliki visi untuk melihat rancangan Tuhan di gereja Methodist. Berharap Tuhan akan memeliha dan memimpin hatinya agar hatinya sentiasa mengikuti hati Tuhan. Berdoa juga agar Tuhan menjaga isteri Bishop agar Tuhan memberikan kebijaksanaan untuk mengetahui cara menjadi pembantu terbaik Bishop dalam segala hal. Pada masa yang sama, doakan ketiga-tiga anak Bishop. Semoga mereka terus mengalami dan memahami kasih Tuhan.

III. Negara

1. Doakan rakyat kita, semoga Tuhan menolong rakyat untuk menghayati dalam menjadi rakyat Malaysia.
2. Doakan agar kementerian Pelajaran negara kita mengetahui cara untuk menentukan tahap pendidikan negara kita supaya generasi akan datang mempunyai kebijaksanaan untuk membantu dalam pembangunan negara
3. Berdoa untuk pemimpin negara kita agar mereka selalu memikirkan keperluan rakyat, bersimpati dengan rakyat, dan menjadikan kesejahteraan rakyat sebagai premis untuk merancang pembangunan masa depan negara.

IV. Dunia

1. Berdoalah untuk penyelamatan rakyat India dan berdoalah agar mereka memahami kasih pengorbanan Yesus Kristus supaya mereka dapat dibebaskan daripada kepercayaan mereka. Pada masa yang sama, berdoalah agar mereka memahami keparahan wabak yang disebabkan oleh berkelompok dari perspektif rasional dan perubatan, serta bekerjasama dengan kerajaan untuk mengawal penularan wabak ini.
2. Berdoa untuk keadaan di Myanmar, berdoalah agar Tuhan memimpin tentera Myanmar untuk melepaskan konsep subjektif kendiri dan menerima permintaan demokrasi. Pada masa yang sama, gerakan pro-demokrasi mempunyai kebijaksanaan untuk berunding dengan tentera agar dapat meredakan keadaan di Myanmar. Tidak lupa juga anak-anak dan orang muda (kebanyakan kanak-kanak lelaki) yang ditangkap dan ditahan oleh tentera, semoga Tuhan menghantar malaikat untuk melindungi mereka.